
Protokół nr 6/2019 

z posiedzenia Rady Działalności Pożytku Publicznego Województwa Warmińsko-

Mazurskiego 

w dniu 21 października 2019 r., godz. 10.00 

w sali nr 325 Urzędu Marszałkowskiego Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

w Olsztynie, ul. Emilii Plater 1. 

W posiedzeniu uczestniczyły 22 osób, w tym 15 członków Rady, 2 osoby w zastępstwie, 

Skarbnik Województwa Warmińsko-Mazurskiego oraz 4 przedstawicieli Departamentów 

Urzędu Marszałkowskiego oraz organizacji pozarządowych. 

Porządek obrad:  

1. Otwarcie posiedzenia – Współprzewodniczący Rady Działalności Pożytku 

Publicznego Województwa Warmińsko-Mazurskiego. 

 

2. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Rady Działalności Pożytku Publicznego z dnia  

16 września 2019 r.  

 

3. Zaopiniowanie projektu Programu współpracy Samorządu Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego 

i  o  wolontariacie na rok 2020 – prezentacja Pani Joanna Glezman  

 

4. Zaopiniowanie projektu Uchwały Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

w  sprawie zmiany Programu współpracy Samorządu Województwa Warmińsko-

Mazurskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na lata 2016-2020 – Pani Joanna 

Glezman 

 

5. Prezentacja zagadnienia w sprawie trybu i szczegółowych kryteriów oceny 

wniosków o realizację zadań publicznych w ramach inicjatyw lokalnych – Pani 

Joanna Glezman  

 

6. Sprawy różne  

 

Ad.1 . Pani Współprzewodnicząca przywitała członków Rady, Panią Skarbnik Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego oraz przybyłych przedstawicieli departamentów Urzędu 

Marszałkowskiego Województwa Warmińsko-Mazurskiego i organizacji pozarządowych. 

Dyrektorów Urzędu Marszałkowskiego. 

Ad.2. Następnie odbyło się zgłosowanie za przyjęciem protokołu z posiedzenia Rady 

Działalności Pożytku Publicznego WWM z dnia 16 września br. Protokół został przyjęty 

jednogłośnie. 



Ad.3. Po akceptacji protokołu, Pani Sylwia Jaskulska, Współprzewodnicząca, poprosiła Panią 

Joannę Glezman o przedstawienie uwag z konsultacji projektu Programu współpracy 

Samorządu Województwa Warmińsko-Mazurskiego z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego 

i  o  wolontariacie na rok 2020. Uwagi zamieszczone w protokole z konsultacji projektu 

programu zostały przedstawione i  omówione po kolei. Gdy wszystkie uwagi zostały 

omówione, Współprzewodnicząca Rady zarządziła głosowanie za podjęciem uchwały  

o pozytywnym zaopiniowaniu projektu Programu współpracy Samorządu Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego z  organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi  

w art. 3 ust. 3 ustawy o   działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w roku 2020. 

Uchwałę przegłosowano jednomyślnie. 

W punkcie tym głos zabrała również Pani Skarbnik szczegółowo wyjaśniając zasady 

opracowania budżetu Województwa Warmińsko-Mazurskiego, dochody Województwa  

i prognozowaną ich wysokość na rok 2020. Omówiła również wysokości dotacji planowane 

na rok 2020. 

Ad.4. Następnie zostały przedstawione i omówione uwagi dotyczące zaopiniowania projektu 

Uchwały Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego w  sprawie zmiany Programu 

współpracy Samorządu Województwa Warmińsko-Mazurskiego z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 

lata 2016-2020. Gdy wszystkie uwagi zostały omówione, Współprzewodnicząca Rady 

zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały o pozytywnym zaopiniowaniu projektu 

wymienionej Uchwały. Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Ad.5. Po zakończonym głosowaniu, Pani Joanna Glezman zaprezentowała zagadnienia 

w  sprawie trybu i szczegółowych kryteriów oceny wniosków o realizację zadań publicznych 

w  ramach inicjatyw lokalnych. Uzgodniono, że temat ten będzie omawiany wówczas, gdy 

zostanie opracowany wstępny projekt dokumentu. 

Ad.6. W związku z brakiem dodatkowych tematów do omówienia, Współprzewodnicząca 

Rady zakończyła posiedzenie.  

 


